
Zápisnica  

zo zasadnutia Názvoslovnej komisie pri MZ v Rožňave zo dňa 13. 11. 2024 

 
Prítomní: podľa  prezenčnej listiny  

     6 občanov mesta 

   

Program:  

1. Otvorenie  

2. Žiadosť o pridelenie názvu lokality „Pod Gombášom“ 

3. Diskusia 

4. Záver  

 

1.   Otvorenie 

Zasadnutie komisie otvoril a viedol Mgr. Matúš Bischof, predseda komisie. V úvode zasadnutia 

privítal prítomných členov komisie a občanov mesta a ocenil ich záujem zúčastniť sa na 

verejnom zasadnutí komisie. 
 

 

2.   Žiadosť o pridelenie názvu lokality „Pod Gombášom“ 

 

Mgr. Matúš Bischof 

Uviedol legislatívu, podľa ktorej sa postupuje pri určovaní názvov ulíc a pravidlá samospráv, 

ktorými sa riadia pri určovaní názvov novovzniknutých ulíc, ako je  pomenovávanie okolitých 

ulíc podobnými názvami, rešpektovanie miestneho stavu vyplývajúceho buď z histórie danej 

obce alebo z lokálnej geografie.  

Skonštatoval, že pôvodný historický názov lokality uvádzanej v žiadosti  je Gombáš a nachádza 

sa aj v starých mapách Rožňavy, takže návrh občanov o pomenovanie lokality „Pod 

Gombášom“ spĺňa všetky náležitosti, ktoré predpisujú zákony a usmernenia Ministerstva 

kultúry SR a Ministerstva vnútra SR a rešpektuje aj lokálny názov. Predmetný návrh teda nie 

je v rozpore s uvedenými pravidlami a zákonmi a nevidí dôvod žiadosti nevyhovieť. 

Vyzval ostatných členov komisie na vyjadrenie sa k danej problematike. 

 

Mgr. Michal Drengubiak 

Položil otázku týkajúcu sa vysporiadania sa s maďarským názvom, nakoľko ulica musí byť 

označená aj v jazyku národnostnej menšiny. 

 

Mgr. Radoslav Kovács 

Uviedol, že pod Gombášom je po maďarsky Gombás alatt. 

 

Mgr. Michal Drengubiak 

Stotožnil sa s návrhom Mgr. Kovácsa. Navrhol, aby sa celá lokalita nazývala Pod Gombášom 

a nedelila sa na žiadne bočné uličky, s tým, že bude treba už len doladiť náležitosti číslovania. 

Táto problematika sa bude riešiť s hlavným architektom mesta. Pri číslovaní by bola dodržaná 

logická nadväznosť a pre parcely, na ktorých ešte v súčasnosti nestoja domy, bude vynechané 

číslo, aby sa im v budúcnosti mohlo prideliť a nenarušilo sa poradie. 

 

Mgr. Matúš Bischof 

Zisťoval, koľko domov je už postavených a koľko sa ešte plánuje vystavať. Od budúcich 

obyvateľov danej lokality, dostal odpoveď, že by tam malo byť 120 domov. Uviedol, že pri 



číslovaní sa bude postupovať podľa cieľového stavu plánovanej výstavby a zabezpečí ho 

kompetentný pracovník Mestského úradu v Rožňave. 

 

Tajomníčka komisie 

Podotkla, že nie je možné vyhovieť  tej časti žiadosti týkajúcej sa  prideľovania súpisných 

čísel, aby boli totožné s číslami parciel, nakoľko existuje register súpisných čísel a novým 

budovám sa prideľujú súpisné čísla nasledujúce v danom registri.  

 

László Kardos 

Mimo posudzovania žiadosti o určenie názvu lokality, predniesol návrh, aby sa v budúcnosti 

pomenovala nová ulica po partizánke Marte Chavive Reikovej. 

 

Mgr. Matúš Bischof 

Súhlasil s predloženým návrhom p. L.Kardosa.  

 

Názvoslovná komisia prijala nasledovné uznesenie, s tým, že gramatickú správnosť 

maďarského názvu bude treba prekonzultovať s odborníkmi. 

 

Uznesenie 01/11/2024: Komisia odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave určiť názov 

novovzniknutej lokalite: Ulica pod Gombášom – Gombás alatti utca. 

Hlasovanie: 

Za – 5 (Mgr. M. Bischof, M. Demény, Mgr. M. Drengubiak,  L. Kardos, Mgr. R. Kovács) 

Proti – 0 

Zdržal sa – 0 

Neprítomní: Mgr. E. Kušnierová,, Ing. arch. P. Tešlár 

 

3.   Diskusia 

Členovia komisie po skončení hlasovania už v ďalšej diskusii nepokračovali. 

 

4.   Záver 

Predseda komisie Mgr. Matúš Bischof poďakoval prítomným členom komisie a občanom za 

účasť a ukončil rokovanie komisie. 

 

 

 

 

 

Zapísala: Mgr. Ingrid Čiefová     Mgr. Matúš Bischof 

    tajomníčka komisie         predseda komisie 

         


